
Fællesbestyrelsesmøde tirsdag 2. april 2024 kl. 17.00-19.30 i personalerummet

Mødeleder: Nicki
Fraværende:Emil, Heidi, Signe, Jeanette, Rebecca, Mikkel og Peter
Referent: Henrik

Dagsorden
1. Godkendelse af referat og dagsorden Referat og dagsorden godkendt

2. Nyt Elevråd:
Overskud fra suppe- og kagebod kr. 2.670.
Toilet i garderoben bliver indrettet med tænd og
sluk lys, der markerer optaget/frit udenfor toilettet.

Formanden:
● Dialogmøde 11. marts. Godt oplæg om

Markante Forældre. Kunne være godt at
gennemføre for både forældre og
personale.

MED-udvalg:
● Mødet aflyst pga. sygdom

Børnehuset:
● Tilsynsmødet var positivt. Alt så godt ud.
● Forældremøde om kommunikation. God

forståelse forældre og personale imellem.
Opmærksomhed på kommunikationens
art og mængde. Enighed om, at vi skal
finde en fælles retning. Forventnings-
afstemningen er vigtig. Tydelige rammer.
Vi skal passe på, at vi ikke taber noget i
forsøget på at gøre alle glade. Mødet var
konstruktivt. Invitation til deltagelse i
forældreråd og bestyrelse.

SFO:
● Der er kommet 20 børn i mini-sfo. De er

glade og føler sig trygge. De falder godt
ind med de andre børn i sfo’en. Der er
mange gode oplevelser, når børnene er
sammen på tværs. Der er ved at blive
arrangeret afslutningstur for 3. klasserne.

Skole:
● 1 års eftersyn af renoveringen i

indskolingen. Der var et par småting hist
og pist, men generelt er der tilfredshed
med renoveringen.

● Vandindtrængning i kælderen. Der er
brønde, der skal spules. De store
regnmængder kan mærkes. Der arbejdes
videre når der kommer en tør periode.

● Fyens Stifttidende’s artikelserie er baseret
på forkerte beregninger. Bl.a. ser det ud



til, at tallet for distriktsbørn på Båring
Skole bruges fejlagtigt, da der indregnes
elever fra 7-9 klasse i den procentuelle
udregning. I virkeligheden er søgningen til
Båring Skole ca. 85%, når man indregner
de børn udenfor distriktet, der søger
Båring Skole.

● Emneuge i næste uge. Verdensmålsuge.
Værksteder der besøges af elevgrupper
på tværs af klasserne.

3. Pædagogisk læringsfortælling v/Heidi Udskydes

4. Madordning skolebod v/Martin og Henrik Mulighed for EU-støttet frugtordning drøftet.
Omfanget af administration af ordningen skal
undersøges, men der er opbakning til at lave en
forsøgsordning. Martin og Henrik arbejder videre.

5. Revidering af principper v/Mikkel og Henrik
- Princip om fællesarrangementer (bilag)

Princippet tages op på Pædagogisk Råds møde
og kommer retur til bestyrelsen til videre arbejde.
Forslag om en principarbejdsdag, så vi kommer
igennem dem.

6. Skoleudvikling v/Henrik
Legepladsgruppe v/Signe

Udskydes

7. Evaluering af skolefest v/Henrik God oplevelse. Flot teaterstykke. Dejligt med
opvarmning af band fra efterskolen. Det var svært
at finde plads nede i klasserne. Ønske om
fællesspisning i de store lokaler. Man kunne
overveje placeringen af diskoteket og at man
kunne lave nogle små aktiviteter ved diskoteket.

8. Børns Vilkår oplæg om Børns Digitale
Fællesskaber v/Henrik

● Hvornår?
● Elevinddragelse?

Enighed om at lave et arrangement for elever
forud for et forældrearrangement. Tidspunkt
efterår.

9. Valg til fællesbestyrelsen v/Henrik Valget sættes i gang. Henrik udsender en
invitation til valgmøde.

10. Fotografering af fællesbestyrelsen Udsat

11. Ny skemastruktur på Båring Skole v/Henrik Ny struktur præsenteret. Der skal arbejdes med
morgenbånd med de lidt tungere fag og vertikale
fordybelsesbånd tirsdag og torsdag. Der er taget
udgangspunkt i nogle af de ting, der har optaget
eleverne i forbindelse med trivselsmåling.

12. Sommermarked v/Henrik Ny model skal være mere skole og børnehus og
elever og børn. Tidligere har markedet været for
ambitiøst.

13. Eventuelt Det ville være godt at kunne komme mere i
dybden med punkterne. Man kunne sætte minutter
på nogle af punkterne. Nicki og Henrik tænker det
ind til næste møde.
Vi finder en ny mødedato til næste møde.

14. Punkter til næste møde Skoleudvikling og legepladsgruppe
Fotografering af fællesbestyrelsen

15. Evaluering af mødet Godt og konstruktivt møde med åben dialog.


